

Front Panel

DIN:

Net Contents / Contenu net: 473 mL

Usage vétérinaire seulement

Veterinary Use Only

WELLMARK SEBORRHEA SHAMPOO

2%w/v Sulfur & 2%w/v Salicylic Acid Shampoo

Shampooing de soufre 2 % p/v & d'acide salicylique 2 % p/v

Antiseptic, Antifungal, Antibacterial, Keratolytic and Antipruritic Shampoo for Dogs and Cats
Shampooing antiseptique, antifongique, antibactérien, kératolytique et antiprurigineux pour chiens et chats

WARNINGS: Keep out of reach of children.

CAUTIONS: For topical use only. Avoid contact with eyes. If contact occurs, rinse thoroughly with water. If irritation develops, discontinue and consult your veterinarian.

MISES EN GARDE : Garder hors de la portée des enfants

PRÉCAUTIONS : Pour usage topique seulement. Éviter tout contact avec les yeux. Si le contact survient, rincer à fond avec de l'eau. Si une irritation apparaît, cesser l'usage du produit et consulter votre vétérinaire.

Manufactured By / Fabriqué par :

Vita Bee Health Canada Ltd.
150 Caroline St. Suite 402
Waterloo, ON N2L 0A5

Lot/Exp

Back Panel

ACTIVE INGREDIENTS (w/v): 2% Sulfur (from Sodium Thiosulfate); 2% Salicylic Acid; in an emollient pH-adjusted shampoo base.

INDICATIONS: WELLMARK SEBORRHEA SHAMPOO is an antiseptic shampoo indicated as an aid to remove scales and related symptoms of seborrhea and other nonspecific dermatoses. WELLMARK SEBORRHEA SHAMPOO is antibacterial, antifungal, keratolytic and is also antipruritic.

DIRECTIONS FOR USE: Shake well before use. Wet coat thoroughly. Apply and lather. Shampoo over entire body, allowing for 5-10 minutes of contact time. Rinse thoroughly. Repeat as necessary or as directed by a veterinarian.

STORAGE: Store in a cool dry place (15°C – 30°C).

INGRÉDIENTS ACTIFS (p/v) : 2 % de soufre (provenant du thiosulfate de sodium) et 2 % d'acide salicylique, dans une base émoulliente de shampooing, à pH ajusté

INDICATIONS : WELLMARK SEBORRHEA SHAMPOO est un shampooing antiseptique indiqué pour aider à enlever les squames et les symptômes connexes de la séborrhée et d'autres dermatoses non spécifiques. WELLMARK SEBORRHEA SHAMPOO est antibactérien, antifongique, kératolytique et antiprurigineux.

DIRECTIVES D'UTILISATION : Bien agiter avant utilisation. Mouiller entièrement le pelage. Appliquer le shampooing sur le pelage et faire mousser. Appliquer sur toute la surface du corps. Laisser agir de 5 à 10 minutes avant de rincer abondamment. Répéter aussi souvent que nécessaire ou suivant les recommandations de votre vétérinaire.

ENTREPOSAGE : Conserver dans un endroit frais et sec (de 15 °C à 30 °C).